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Na stronie internetowej PZJ ukazaÅ‚a siÄ™ informacje o proponowanym porzÄ…dku obrad
zbliÅ¼ajÄ…cego siÄ™ zjazdu PZJ, o proponowanych regulaminach &ndash; obrad i wyborczym, a
takÅ¼e o zaproponowanej godzinie rozpoczÄ™cia zjazdu. Jest to godzina 15.00! To granda w
biaÅ‚y dzieÅ„.Zazwyczaj zjazdy rozpoczynaÅ‚y siÄ™ o 11.00 (10.30 pierwszy termin), a o 15.00
byÅ‚o juÅ¼ po obiedzie. Tym razem dopiero o 15.00 ma siÄ™ zjazd dopiero rozpoczÄ…Ä‡!O ile
delegaci bÄ™dÄ… mogli zmieniÄ‡ porzÄ…dek obrad czy dokonaÄ‡ korekt w regulaminach, o tyle
godziny rozpoczÄ™cia zjazdu juÅ¼ siÄ™ &ndash; niestety - nie da zmieniÄ‡.

Dlaczego zjazd jest dwudniowy?  Taki wniosek postawiÅ‚ na majowym zjeÅºdzie sprawozdawczym w
2015 roku kol. Marcin Konarski i wniosek ten zostaÅ‚ przez delegatów przegÅ‚osowany. Co prawda
intencjÄ… wnioskodawcy byÅ‚o, aby to kolejne zjazdy sprawozdawcze trwaÅ‚y po dwa dni po to,
Å¼eby pierwszy dzieÅ„ poÅ›wiÄ™cony byÅ‚ panelom dyskusyjnym na temat poszczególnych
dyscyplin jeÅºdzieckich, a sprawozdawczoÅ›Ä‡ i gÅ‚osowanie wniosków z pierwszego dnia miaÅ‚y
miejsce dzieÅ„ póÅºniej. Kolega Konarski argumentowaÅ‚, Å¼e takie dwudniowe sesje odbywajÄ…
siÄ™ w FEI. Delegaci rozciÄ…gnÄ™li to jednak na wszystkie zjazdy, takÅ¼e
sprawozdawczo-wyborcze, no i teraz musimy jeÅ›Ä‡ tÄ™ Å¼abÄ™. Dwudniowy zjazd jest wiÄ™c
realizacjÄ… uchwaÅ‚y delegatów i to jest sprawa jasna. Tu Å¼adnej manipulacji nie ma. Jednak w
przypadku godziny rozpoczÄ™cia zjazdu &ndash; mamy do czynienia z oczywistym
socjotechnicznym zabiegiem. O co chodzi? Ano o to, aby wybory na prezesa i wybory do zarzÄ…du
odbyÅ‚y siÄ™ drugiego dnia zjazdu i to jak najpóÅºniej. Na co liczy ustÄ™pujÄ…cy zarzÄ…d? Ano
na to, Å¼e czÄ™Å›Ä‡ delegatów zmÄ™czona dÅ‚ugimi i burzliwymi obradami pierwszego dnia oraz
zniechÄ™cona perspektywÄ… póÅºnego powrotu do domu w niedzielÄ™ przedÅ›wiÄ…tecznÄ…,
dÅ‚ugiej jazdy samochodem po ciemku w zimowych warunkach (a wiÄ™c moÅ¼e Å›nieg, moÅ¼e
deszcz), zdecyduje siÄ™ wyjechaÄ‡ z Leszna w niedzielÄ™ najpóÅºniej o 12.00, nawet za cenÄ™
niebrania udziaÅ‚u w wyborach. OczywiÅ›cie tych delegatów niezdecydowanych, czy tych maÅ‚o
zmobilizowanych. Bo &bdquo;ich&rdquo;, czyli mówiÄ…c ogólnie Hermanowiczów, delegaci
bÄ™dÄ…: po pierwsze &ndash; zmobilizowani, karni, a poza tym spora ich czÄ™Å›Ä‡ bÄ™dzie
miaÅ‚a blisko do domu, bo wiadomo z grubsza, jak wyglÄ…da geografia poparcia dla którego
kandydata na prezesa.Im wiÄ™cej z setki delegatów, jaka powinna byÄ‡ na sali, opuÅ›ci tÄ™
salÄ™ przed wyborami, tym lepiej. Dla Hermanowiczów oczywiÅ›cie. Taki jest cel gÅ‚ównego
konstruktora wszystkich szczegóÅ‚ów technicznych i proceduralnych dotyczÄ…cych zjazdu, czyli
kolegi GumkujÄ…cego. ZmieniÄ‡ porzÄ…dek obradW takÄ… strategiÄ™ wpisuje siÄ™ takÅ¼e
proponowany porzÄ…dek obrad. Wybory na prezesa sÄ… dopiero 19. punktem obrad, a do
zarzÄ…du &ndash; 23., a oba poprzedzone sÄ… kilkoma punktami, które z powodzeniem mogÄ…
byÄ‡ procedowane po wyborach.Powiedzmy sobie jasno. SÄ… punkty, jak: sprawozdania
zarzÄ…du oraz rady zwiÄ…zku, dyskusja nad tymi sprawozdaniami, czy gÅ‚osowanie w sprawie
udzielenie bÄ…dÅº nieudzielenia absolutorium byÅ‚emu zarzÄ…dowi, które muszÄ… zostaÄ‡
zrealizowane przed wyborami. Ale chyba wszyscy mamy Å›wiadomoÅ›Ä‡, Å¼e przed wyborami
Å¼adna merytoryczna dyskusja na tematy sportowe nie jest moÅ¼liwa. Dopóki nie odbÄ™dÄ…
siÄ™ wybory, kaÅ¼da dyskusja bÄ™dzie siÄ™ zamieniaÅ‚a w okÅ‚adanie siÄ™ maczugami przez
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dwie zwalczajÄ…ce siÄ™ strony. GÅ‚ówny cel poÅ›wiÄ™cania na zjazd dwóch dni, a wiÄ™c
rzeczowa dyskusja o sporcie, nie zostanie zrealizowany, jeÅ›li wybory odbÄ™dÄ… siÄ™ dopiero
drugiego dnia.Ten porzÄ…dek obrad trzeba zmieniÄ‡! Tak, aby wybory odbyÅ‚y siÄ™ pierwszego
dnia. Nawet, jeÅ›li miaÅ‚yby siÄ™ odbywaÄ‡ o 23.00 czy o póÅ‚nocy.Cicho sza z tÄ… RadÄ…!
PorzÄ…dek obrad trzeba bÄ™dzie zmieniÄ‡ m.in. z tego powodu, Å¼e panowie z zarzÄ…du
&bdquo;zapomnieli&rdquo; umieÅ›ciÄ‡ w nim punkt pt. &bdquo;sprawozdanie rady
zwiÄ…zku&rdquo;. &bdquo;Zapomnieli&rdquo; teÅ¼ to sprawozdanie przesÅ‚aÄ‡ w stosie innych
sprawozdaÅ„ do delegatów. Wiadomo o co chodzi. PoniewaÅ¼ rada zwiÄ…zku krytycznie oceniÅ‚a
dziaÅ‚alnoÅ›Ä‡ zarzÄ…du, maÅ‚o tego &ndash; Å›miaÅ‚a postawiÄ‡ wniosek o nieudzielenie
absolutorium zarzÄ…dowi, to ten zastosowaÅ‚ retorsje. UdaÅ‚, Å¼e taki twór, jak rada zwiÄ…zku, w
ogóle nie istnieje.  Panowie liczÄ…, Å¼e jak niektórzy delegaci nie przeczytajÄ… sprawozdania
(choÄ‡ jest dostÄ™pne na stronie internetowej PZJ, w zakÅ‚adce &bdquo;rada zwiÄ…zku&rdquo;),
to nie bÄ™dÄ… wiedzieÄ‡, o co jej z tÄ… krytykÄ… chodzi.Brak sprawozdania rady zwiÄ…zku w
materiaÅ‚ach dla delegatów i brak odpowiedniego punktu w porzÄ…dku obrad, to kolejny, cyniczny
zabieg socjotechniczny.Relacja internetowaW tej sprawie racjÄ™ ma Bartosz Jura, który zwraca
uwagÄ™, Å¼e o tym, czy relacja on-line z obrad zjazdu moÅ¼e byÄ‡ przeprowadzona czy nie,
mogÄ… zadecydowaÄ‡ tylko i wyÅ‚Ä…cznie delegaci. Tak wiÄ™c zarówno wczeÅ›niejsza decyzja
byÅ‚ego zarzÄ…du, który postanowiÅ‚, Å¼e zjazd ma byÄ‡ nagrywany, a nagranie dostÄ™pne na
stronie PZJ, ale po fakcie, jak i decyzja sekretarza generalnego, który &bdquo;zgodziÅ‚ siÄ™&rdquo;
na relacjÄ™ on-line przez ekipÄ™ &bdquo;Åšwiata Koni&rdquo; pod warunkiem, Å¼e bÄ™dzie ona
nie tylko na ich stronie, ale takÅ¼e na stronie PZJ, nie ma mocy wiÄ…Å¼Ä…cej. To, Å¼e sekretarz
generalny &bdquo;zÅ‚amaÅ‚&rdquo; ustalenia byÅ‚ego zarzÄ…du ma tylko znaczenie techniczne.
Gdyby bowiem podtrzymaÅ‚ &bdquo;decyzjÄ™&rdquo; zarzÄ…du i nie wyraziÅ‚ zgody, aby ekipa
&bdquo;Åšwiata Koni&rdquo; przyjechaÅ‚a ze sprzÄ™tem do Leszna, to nawet gdyby delegaci
przegÅ‚osowali uchwaÅ‚Ä™, Å¼e Å¼yczÄ… sobie bezpoÅ›redniej relacji z obrad, to i tak ona by
siÄ™ nie odbyÅ‚a, bo nie miaÅ‚by jej kto technicznie przeprowadziÄ‡. Jest jednak i druga strona
tego medalu. Koledzy ze &bdquo;Åšwiata Koni&rdquo; muszÄ… siÄ™ liczyÄ‡, Å¼e nawet gdy
przyjadÄ… ze sprzÄ™tem i glejtem od sekretarza generalnego, to jak delegaci zagÅ‚osujÄ… na NIE,
to relacji nie bÄ™dzie.Ja mam jednak nadziejÄ™, Å¼e zwyciÄ™Å¼y otwartoÅ›Ä‡ naszego
Å›rodowiska i Å¼e sÅ‚owo &bdquo;transparentnoÅ›Ä‡&rdquo;, którym sobie wycierali gÄ™bÄ™
wszyscy rzÄ…dzÄ…cy w tym czteroleciu, nie okaÅ¼e siÄ™ pustym frazesem.Marek Szewczyk
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